
 1 

Obec Svätý Kríž 

 

Zápisnica    

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Svätom Kríži č. 7/2016 

dňa 30.08.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

k bodu 1: Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta  Vladimír Feketík, privítal  

prítomných poslancov OZ, hlavnú kontrolórku obce, zamestnancov obce 

a prítomnú verejnosť. Konštatoval, že sú prítomní 5 poslanci a OZ je uznášania 

schopné – Ing. Fronko, Matejka, Ing. Nickelová, Repová, Mgr. Peter Tomčík. 

                Neprítomní 2 – Španko, Ing. Ľubomír Tomčík. 

 

k bodu 2: a/ Starosta určil za zapisovateľku zápisnice zamestnankyňu obce                

Mgr. Zuzanu Tomčíkovú. Za overovateľov zápisnice určil poslancov Ing. 

Fronko a p. Repová. 

                         b/    Starosta do návrhovej komisie navrhol poslancov Ing. Nickelová, Matejka, 

Mgr. Tomčík. Za predsedu komisie navrhol Ing. Nickelovú. Starosta nechal o návrhu 

hlasovať. S návrhom súhlasili všetci 5 prítomní poslanci. Navrhnutí členovia 

a predseda boli jednomyseľne zvolení.  
 

Prítomní: 5                      Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

               Hlasovanie: Za:  5                        Proti: 0         Zdržal sa: 0 

 

                16.14 hod. 

 

                        c/ Starosta oboznámil poslancov s návrhom programu. Navrhol zrušiť bod 

„Informácia o zúčtovaní SBD s. r. o. s obcou“, nakoľko je potrebné dopracovať 

ešte určité veci a tento bod bude predložený na rokovaní nasledujúceho OZ. 

Ďalej navrhol doplniť 2 body a to bod: „Schválenie ceny stočného na rok 

2017“ a bod: „Poverenie hlavnej kontrolórky obce vykonaním kontroly – 

porovnanie evidenčného stavu, účtovného stavu nehnuteľného majetku 

s majetkom zapísaným na katastri“. Starosta sa opýtal poslancov či nemajú 

pripomienky a doplnenia k programu. Poslanci nemali ďalšie pripomienky a 

doplnenia k programu. O doplnenom programe dal starosta hlasovať, za 

program ako celok hlasovali za všetci  prítomní poslanci.  

                   

                Program rokovania Obecného zastupiteľstva 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

b) Voľba návrhovej komisie  

      c) Schválenie predloženého programu 

3. Vyhodnotenie uznesení z OZ 6/2016 zo dňa 04.07.2016 

4. Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej kontroly na úseku 

poskytovania dotácií z rozpočtu obce Svätý Kríž v roku 2015 a 2016 
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5. Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej kontroly – účtovné 

doklady obce Svätý Kríž za mesiac apríl 2016 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce na úseku pracovnoprávnych vzťahov  

7. Návrh VZN č. 5/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej  

evidenčnej známky pre psa, o stanovení podrobností o vodení psa, 

o vymedzení miest, kde je voľný pohyb psa zakázaný a vstup so psom 

zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných 

priestranstiev na území obce Svätý Kríž 

8. Žiadosť OŠK Svätý Kríž o dotáciu z rozpočtu obce 

9. Žiadosť p. Dany Matejkovej o odkúpenie pozemkov parc. č. KN-C338/6 

a 338/27 v k. ú. Svätý Kríž 

10. Žiadosť PhDr. Jána Tomčíka o zámenu alebo odkúpenie pozemkov 

11. Informácia o čerpaní rozpočtu za I. polrok  

12. Zrušené: Informácia o zúčtovaní SBD s. r. o. s obcou 

12.Doplnené: Schválenie ceny stočného na rok 2017 

13. Doplnené: Poverenie hlavnej kontrolórky obce vykonaním kontroly – 

porovnanie evidenčného stavu, účtovného stavu nehnuteľného majetku 

s majetkom zapísaným na katastri 

14. Schválenie pridelenia voľných obecných nájomných bytov v 12 BJ s. č. 47 

15. Rôzne  

16. Záver 

 

Prítomní: 5                    Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

               Hlasovanie: Za:  5                      Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

                 

                16.17 hod. 

 

k bodu 3: Vyhodnotenie uznesení z OZ 6/2016 zo dňa 04.07.2016. Starosta konštatoval, 

že uznesenia z OZ č. 6/2016 boli splnené okrem uznesenia č. 46/2016, ktoré sa 

ruší. 

 

                 Ekonómka obce p. Halčinová informovala o zmene uznesenia, ktoré sa týkalo 

úveru z dôvodu toho, že OZ schválilo 1 veľký úver, ale po schválení bankou 

bol pozmenený. Žiadosť o úver bola podaná na vyplatenie  3 úverov obce 

s tým,  že by sa tým vytvoril  jeden úver a ten by sa navýšil o 85 000 €. 

Takouto formou sa to nepodarilo dotiahnuť, pretože komisia banky zistila, že 

by sme sa týmto spôsobom mohli dostať do rizikového pásma. Riaditeľ Prima 

banky a. s., pobočka Liptovský Mikuláš pán Brka nám odporučil, aby tieto tri 

úvery ostali tak ako sú a v plnej výške ich budeme splácať. Jedná sa o 

preklenovací úver na ZŠ k 30.06.2016 vo výške 18 196,23 €, ktorý budeme 

splácať do roku 2018, termínovaný úver  bez uvedenia účelu k 30.06.2016 vo 

výške cca 26 641,08 € budeme splácať do roku 2019 a univerzálny úver taktiež 

bez uvedenia účelu k 30.06.2016 vo výške 163 944,64 € do roku 2023. Takže 

prakticky bola úverová zmluva podpísaná len na výšku 85 000 €, t. z. nové 

navýšenie. Čiže nie je 1 úver na cca 290 000 €, ale je nový  úver na 85 000 € 

na 10 rokov a tie tri úvery, ktoré boli ostali. Poslankyňa Repová sa opýtala, či 
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sa bude úver splácať lineárne, či budeme splácať aj úroky aj istinu. Pani 

Halčinová odpovedala, že od tohto roku už áno. Zmluva bola podpísané a hneď 

bolo aj čerpanie z tohto úveru (z 85 000 €). Bola z neho uhradená splátka – 

dlžná čiastka RILINE, a boli splatené aj úroky. Ďalej bola zaslaná prvá splátka 

MKM REMON, s. r. o. za pozemky. Ekonómka ďalej informovala, že úver 

môžeme čerpať do roku 2017. Čo je pre nás nevýhodné, pretože v ďalšom roku 

by to bol pre nás ako  nový úver. Budeme sa snažiť ho dočerpať do konca roku 

2016. Ak by sme ho aj nevyčerpali celý nedostaneme od banky pokutu. 

Poslankyňa Repová konštatovala, že je veľmi smutné, že už bude potrebná 

rekonštrukcia kanalizácie a my ešte len splácame úvery na jej výstavbu.  

 

                OZ berie na vedomie vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 6/2016 zo 

dňa 04.07.2016 s tým, že uznesenia zo zasadnutia OZ č. 6/2016 zo dňa  

04.07.2016 boli splnené, okrem uznesenia č.46/2016, ktoré sa ruší 

 

Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Berie na vedomie: 5          Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

               16.23 hod.  

                     

                Po ukončení tohto bodu starosta prerušil zastupiteľstvo z dôvodu uctenia si 

pamiatky výročia SNP a následne spolu s poslancami zapálili sviecu a položili 

veniec k pamätníku SNP. 

 

k bodu 4: Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej kontroly na úseku 

poskytovania dotácií z rozpočtu obce Svätý Kríž v roku 2015 a 2016. 

Kontrolórka informovala z akých dokladov vychádzala,  komu a v akej výške 

boli dotácie poskytnuté. Navrhla prijať opatrenia na vykonanie základnej 

finančnej kontroly pri všetkých finančných operáciách v súlade s vnútorným 

predpisom na vykonávanie finančnej kontroly, vrátane uzatváraných zmlúv 

o poskytnutí dotácií. A z dôvodu zefektívnenie práce navrhuje poskytovať 

dotácie pre OŠK Svätý Kríž na základe schválenia 1 žiadosti a uzatvorenia 1 

zmluvy na celý rok s možnosťou úhrad formou splátok podľa finančných 

možností obce a objektívnych potrieb žiadateľa. Taktiež odporúča schválenie 

dotácie na záujmovú činnosť detí obecným zastupiteľstvom na 1 dieťa na 

príslušný rozpočtový rok. 

 

                OZ berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej 

kontroly na úseku poskytovania dotácií z rozpočtu obce Svätý Kríž v roku 

2015 a 2016 (viď príloha) 

 

 

Prítomní: 5                                   Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Berie na vedomie: 5            Proti: 0                Zdržal sa:  0 

 

16.46 hod.  
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k bodu 5: Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej kontroly – účtovné 

doklady obce Svätý Kríž za mesiac apríl 2016. Kontrolórka informovala 

z akých dokladov vychádzala. Na základe zistených skutočností navrhuje 

oboznámiť všetkých zodpovedných zamestnancov s postupom pri vykonávaní 

finančnej kontroly v zmysle prijatej Smernice a prijať opatrenia na správne 

vykonávanie finančnej kontroly. K došlým faktúram žiadať dodávateľov 

o doloženie kópie objednávky k faktúram, prípadne uvedenie zmluvy na 

faktúre. Podobne postupovať aj pri vystavovaní vlastných faktúr. Zaviesť 

jednotný systém obehu účtovných dokladov v súlade s vnútorným predpisom. 

 

                OZ berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce z vykonanej finančnej 

kontroly – účtovné doklady obce Svätý Kríž za mesiac apríl 2016  

 

Prítomní: 5                               Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Berie na vedomie: 5        Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                16.56 hod.  

 

k bodu 6: Správa hlavnej kontrolórky obce na úseku pracovnoprávnych vzťahov. 

Kontrolórka informovala z akých dokladov vychádzala. Na základe jej zistení 

navrhla novelizovať a vydať Pracovný poriadok obce a Poriadok odmeňovania 

zamestnancov obce. V nadväznosti na novelizáciu Pracovného poriadku a na 

základe zistení v uvedenej správe odporúča prepracovať pracovné zmluvy, 

vrátane pracovných náplní a dohôd o hmotnej zodpovednosti. 

 

                OZ berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce na úseku 

pracovnoprávnych vzťahov obce Svätý Kríž 

 

Prítomní: 5                               Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Berie na vedomie: 5        Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

17.08 hod.                                                                                                                                                     

 

k bodu 7: Návrh VZN č. 5/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej  

evidenčnej známky pre psa, o stanovení podrobností o vodení psa, 

o vymedzení miest, kde je voľný pohyb psa zakázaný a vstup so psom 

zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných priestranstiev 

na území obce Svätý Kríž. Zamestnankyňa obce Mgr. Tomčíková informovala, 

že účelom tohoto VZN je ustanoviť sumu úhrady za vydanie náhradnej 

evidenčnej známky pre psa, ustanoviť podrobnosti o vodení psa, vymedziť 

miesta, kde je voľný pohyb psa zakázaný a miesta, kde je vstup so psom 

zakázaný a upraviť povinnosti pri znečisťovaní verejných priestranstiev. Toto 

nariadenie sa nevzťahuje na služobných psov používaných podľa osobitných 

predpisov. 
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                OZ sa uznáša na Návrh VZN č. 5/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie 

náhradnej  evidenčnej známky pre psa, o stanovení podrobností o vodení psa, 

o vymedzení miest, kde je voľný pohyb psa zakázaný a vstup so psom 

zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných priestranstiev 

na území obce Svätý Kríž 

 

Prítomní: 5                               Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Za: 5                                Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                 pri hlasovaní bola splnená zákonná podmienka na prijatie nariadenia – súhlas 

3/5 väčšiny prítomných poslancov 

                 

                17.18 hod.  

 

 k bodu 8: Žiadosť OŠK Svätý Kríž o dotáciu z rozpočtu obce. Starosta informoval 

o predložených žiadostiach OŠK pre deti a dospelých. Konštatoval, že 1 

žiadosť dospelých o 6500 € už bola predložená a OZ im zatiaľ schválilo 2000 

€. Kontrolórka informovala, že do budúcna z dôvodu zefektívnenia práce by 

bolo dobré poskytovať OŠK  Svätý Kríž   na základe schválenia žiadosti 1 

dotáciu na základe uzatvorenia 1 zmluvy na celý rok. Dotácia môže byť 

použitá napr. na dresy, kopačky, sústredenia, ...) 

 

                OZ schvaľuje celkovú dotáciu z rozpočtu obce pre OŠK Svätý Kríž na základe 

žiadosti vo výške 6500 € na rok 2016 vrátane už schválenej dotácie, formou 

splátok podľa finančných možností obce a objektívnych potrieb žiadateľa.  

 

Prítomní: 5                               Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Za: 5                                Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

17.23 hod.  

 

                OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na záujmovú činnosť detí od 5 – 15 

rokov pre rok 2016 vo výške 65 € / 1 dieťa  

 

Prítomní: 5                               Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie: Za: 5                                Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

17.24 hod.  

 

k bodu 9: Žiadosť p. Dany Matejkovej o odkúpenie pozemkov parc. č. KN-C338/6 

a 338/27 v k. ú. Svätý Kríž. Starosta informoval, že sa jedná o pozemky  pri 

materskej škole „cípik“ pri a pod radovou výstavbou. Momentálne je časť 

týchto pozemkov pod radovou výstavbou MKM REMONT, s. r. o. a časť je pri 

tejto radovke oplotená. Na týchto pozemkoch je postavený plot a obec už 

podala podnet na stavebný úrad, kde už bol následne vykonaný aj štátny 

stavebný dohľad.  Uvedené pozemky sú predmetom súdnych sporov s obcou. 
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Tieto pozemky boli zapísané na liste vlastníctva obce na základe rozhodnutia 

súdu a následne však za ne musela obec uhradiť súdom stanovenú sumu. Na 

základe rozhodnutia súdu mali byť tieto pozemky prevedené a odovzdané obci. 

Kontrolórka konštatovala, že do dnešného dňa nám tieto pozemky však nikto 

fyzicky nevydal, dokonca aj zápis na katastri sme si museli vybaviť samy. 

Nikto neprišiel s návrhom na vyrovnanie za tieto pozemky za to, že ich roky 

niekto užíval. A my máme rozhodnutie súdu, že máme za tieto pozemky vrátiť 

peniaze. A tieto pozemky ani doteraz nemôžeme fyzicky reálne užívať, pretože 

je na nich čierna stavba.  Boli iniciované aj mimosúdne dohody zo strany obce, 

aby sa vysporiadali tieto pozemky, ale z druhej strany neboli akceptované. A to 

sú veľmi závažné okolnosti. Tieto pozemky nám nikto nikdy fyzicky nevydal 

ani vydať nemôže, pretože je na nich čierna stavba. Ale platiť sme súdom 

zaviazaní, čo je vizitka fungovania súdov u nás. Nikdy k žiadnej dohode 

nedošlo. V súčasnosti už sú zapísané na obec, ale fyzicky nám ich nikto 

nevydal, avšak na ich vyplatenie sme si museli vziať úver. Prvú splátku sme už 

aj zaplatili za pozemky, za ktoré do dnešného dňa nemôžeme používať. A za 

celé to obdobie čo boli protiprávne užívané niekým iným nikto neprišiel 

s návrhom, že prepáčte stalo sa navrhujeme takéto odškodnenie. Za všetko 

zatiaľ musí platiť len obec.  

                      Poslanec Matejka informoval, že jeho dcéra Dana Matejková si podala 

žiadosť na odkúpenie týchto pozemkov a on navrhuje predajnú cenu 20 €/m2. 

Kontrolórka sa opýtala pána Matejku či nemá trošku hanby, že za celé tie roky 

tieto pozemky bezplatne užívali. Konštatovala, že obec navrhovala rôzne 

dohody v rámci ktorých bolo vysporiadanie aj týchto pozemkov, všetko však 

protistrana zamietla. Súd nám prikázal vrátiť peniaze za tieto pozemky a my 

ich nemôžeme stále používať, pretože nám ich nikto nevydal a ani nám ich 

vydať nemôže pretože sú zaťažené stavbou. Ide o princíp slušnosti a morálky. 

Kontrolórka informovala, že nám stále len protistrana tvrdí, že OZ a všetky 

orgány obce robia v rozpore so zákonom, nehája záujmy obce, amorálne sa 

staviame k veciam, čo je už vrchol všetkého.  

                     Poslanec Matejka vysvetlil akým spôsobom prešli tieto pozemky na MKM 

REMONT, s. r. o. Vysvetlil, že tieto pozemky najskôr patrili Mičudovcom, od 

ktorých ich kúpil pán Glajza, ktorý tam chcel stavať a tento „cípik“ o výmere 

165 m2 nepotreboval, tak ho kúpila obec za 500 Sk. Potom sa firma MKM 

REMONT  rozhodla, že tam ide stavať radovú výstavbu a tento „cípik“ kúpila 

od obce. Zo 165 m2 vznikli 2 parcely, pretože jedna je zastavané a druhá 

ostatné plochy. Tieto pozemky boli vtedy odpredané obcou v celkovej sume 17 

€. Kontrolórka poukázala na skutočnosť protiprávneho prevodu uvedených 

pozemkov na MKM Remont, s. r. o. v minulosti. 

                     Poslankyňa Repová sa opýtala či tieto pozemky patria obci. Bolo jej 

povedané, že teraz už áno. Preto sa opýtala pána Matejku či bezplatne užíval 

tieto pozemky. Poslankyňa povedala, že sa dajú urobiť aj ústretovosti aj 

ústupky, a opýtala sa poslanca Matejku aké ústretovosti voči obci robí on, 

pretože ona bola na súdnom pojednávaní a obec z toho vyšla ako „blázon“. 

A teraz my máme hľadať cestu.  Konštatovala, že je prinajmenšom v tejto dobe 

nemorálne riešiť takýto prípad.  
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                     Kontrolórka konštatovala, že súd zmluvu o kúpe pozemku nezrušil, ako to 

tvrdí pán Matejka, ale aj na základe súdu bolo potvrdené, že zmluva nikdy 

nevznikla, vzhľadom na protiprávnosť konania p. Matejku ako starostu  tejto 

veci. 

 

                     Mgr. Peter Tomčík sa opýtal či sa podalo odvolanie voči rozsudku súdu vo 

veci trestného konania, pretože súd nás odkázal na občiansko-právne konanie. 

Starosta vysvetlil, že obec bola v pozícii, že môže podať odvolanie len čo sa 

týka majetko-právnych vecí, čiže o náhrade škody. O výške trestu sme sa 

odvolávať nemohli. Obec sa odvolala o náhrade škody, ale o výške trestu sa 

odvolať nemohla. Kontrolórka informoval, že do dnešného dňa nebola z tohto 

pojednávania súdom vypracovaná ani zápisnica a ani rozsudok, ale odvolacia 

lehota už uplynula. Kontrolórka konštatovala, že obec podala odvolanie s tým, 

že bude bližšie špecifikovať dôvody odvolania po doručení rozsudku a to sme 

do dnes nemohli špecifikovať, lebo do dnešného dňa nám ešte nebol doručený. 

Čiže naťahuje sa čas, všetko je odkázané na občiansko-právne konanie, aby 

potom protistrana namietala premlčanie. Poslanci Mgr. Tomčík a Ing. Fronko 

konštatovali, že najskôr je potrebné doriešiť staršie veci a potom riešiť nové. 

Nech sa to už konečne dotiahne. Ak to budeme riešiť cez občiansko-právne 

konanie tak sa to ani nedotiahne.  

                     Ing. Fronko konštatoval, že je pekné povedať na súde pánom Matejkom áno 

spôsobil som, áno spreneveril som, áno ospravedlňujem sa, ale to sú len slová. 

Je potrebné konečne rozprávať pravdu a byť slušný voči sebe. To tu však asi 

nie je možné. Informoval, že bolo mnoho ponúk zo strany obce, ktoré druhá 

strana vôbec neakceptovala. Konštatoval, že poslanec Matejka stále háji svoje 

výhody a nepozerá na dobro obce.  

                     Kontrolórka konštatovala, že už len to nie je logické, že my musíme platiť 

za pozemok, ktorý do dnes nemôžeme užívať. A tu sa príde s takým 

amorálnym návrhom, so žiadosťou na odpredaj. 

                     Poslanec Matejka sa opýtal, že aký je dôvod, že si jeho dcéra nemôže 

odkúpiť pozemok. Kontrolórka odpovedala, že je to nemorálne, nakoľko tento 

pozemok užívali roky a nikto ani nenavrhol náhradu tohto užívania.  

 

                OZ neschvaľuje žiadosť p. Dany Matejkovej o odkúpenie pozemkov parc. č. 

KN-C338/6 a 338/27 v k. ú. Svätý Kríž. Obec nemá záujem o odpredaj 

uvedených pozemkov, nakoľko boli  2 krát ponúknuté v mimosúdnom 

vyrovnaní, ktoré nebolo akceptované a bolo druhou stranou zmarené 

 

                 Prítomní: 5                       Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

Hlasovanie:  

Za:  1 - Matejka    

Proti: 4 – Ing. Fronko, Ing. Nickelová, Repová, Mgr. Tomčík                      

Zdržal sa:  0 

 

17.40 hod.  
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k bodu 10: Žiadosť PhDr. Jána Tomčíka o zámenu alebo odkúpenie pozemkov. Starosta 

informoval, že PhDr. Tomčík požiadal o zámenu svojich pozemskou s obcou 

z dôvodu, že jeho pozemky sú potrebné pre činnosť obce, nakoľko sa 

nachádzajú pod prístupovou cestou. Sú uzavretím prístupových ciest poza 

záhrady od poľnohospodárskeho dvora Agro-racio a prístupu poza dom 

Droppovcov. Z tohto dôvodu žiada o náhradné pozemky vo vlastníctve obce 

v rovnakej výmere pre možnosť výstavby. Nakoľko ho ľudia žiadajú 

o súhlasné stanovisko  na inžinierske siete a prístupovú komunikáciu v tejto 

časti  PhDr. Tomčík ponúkol obci, že by tieto pozemky v rovnakej výmere 

zamenil alebo obci odpredal za 20 €/m2. Kontrolórka konštatovala, že obec 

v pozemky v KN-E stave kupovať nemôže iba v KN-C stave.  

                      Poslanec Ing. Fronko sa opýtal, či by pán PhDr. Tomčík nechcel tieto 

pozemky darovať nakoľko aj on má v tejto časti pozemky a taktiež by tieto 

pozemky slúžili ako prístupová cesta pre neho. PhDr. Ján Tomčík konštatoval, 

že keby  za ním ľudia nechodili on by nemal záujem niečo s týmito pozemkami 

robiť. Taktiež informoval, že tieto pozemky on kedysi kupoval. Skonštatoval, 

že aj súčasná cesta, ktorá teraz vedie k dvoru Agro-racio ide po jeho 

pozemkoch. Ing. Fronko sa opýtal či sú vysporiadané pozemky popod túto 

cestu. Starosta informoval, že áno len tento koniec kde by bola cesta 

zokruhovaná nie je doriešený. Keď sa zameriavala elektrika zistili sme, že naša 

cesta, ktorá je na katastri zakreslená ide reálne do jarku (pri Agro- racio). 

Meliorizačný kanál je posunutý a nejde popri ceste, ale po nej. PhDr. Tomčík 

konštatoval, že tieto pozemky majú pre obec strategický význam a taktiež sa on 

podieľa na elektrickom pripojení tejto ulice. Kontrolórka navrhla urobiť na 

tieto pozemky znalecký posudok. OZ súhlasilo, že obec dá vypracovať 

znalecký posudok na svoje pozemky a PhDr. Tomčík si dá vypracovať 

znalecký pozemok na svoje pozemky.  

 

                OZ schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku na pozemky obce s tým, že 

PhDr. Ján Tomčík, Svätý Kríž 134 si dá vypracovať znalecký posudok na jeho 

pozemky.  

 

                Prítomní: 5                               Neprítomní: 2- Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: 5                                 Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

18.00 hod.  

 

k bodu 11: Informácia o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2016. Ekonómka obce p. 

Halčinová poslancov informovala o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2016. 

                 

               OZ berie na vedomie informáciu o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2016 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Berie na vedomie: 5           Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

               18.20 hod. 
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k bodu 12: Poverenie hlavnej kontrolórky obce vykonaním kontroly – porovnanie 

evidenčného stavu, účtovného stavu nehnuteľného majetku s majetkom 

zapísaným na katastri. Kontrolórka informovala, že takúto kontrolu nemá 

v pláne na II. polrok 2016, preto ju takouto kontrolou môže poveriť iba OZ. 

Túto kontrolu chce vykonať z dôvodu, že sa objavil majetok, ktorý je účtovne 

evidovaný, ale nie je zapísaný na LV. 

 

                OZ poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontroly – porovnanie 

evidenčného stavu, účtovného stavu nehnuteľného majetku s majetkom 

zapísaným na katastri 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: 5                                   Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                18.28 hod. 

 

k bodu 12: Schválenie ceny stočného na rok 2017. Zamestnankyňa obce p. Mariana 

Obrcianová informovala, že cenu stočného OZ schvaľovalo 04.07.2016, ale 

nakoľko nám telefonovali z ÚRSO, že na základe novej vyhlášky môže byť 

cena za stočné schválená až po 8/2016 je potrebné uznesenie z 04.07.2016 

zrušiť a schváliť nové. Nejedná sa o zmenu ceny len o zmenu dátumu. 

 

                OZ ruší uznesenie č. 46/2016 zo dňa 04.07.2016 vo veci schválenia ceny 

stočného na rok 2017 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: 5                                   Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                18.32 hod. 

 

                OZ schvaľuje cenu stočného na rok 2017 vo výške 0,5812 €/m3 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: 5                                   Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                18.33 hod. 

 

k bodu 14: Schválenie pridelenia voľných obecných nájomných bytov v 12 BJ s. č. 47. 

Zamestnanec obce Mgr. Pavol Tomčík informoval poslancov o 2 bytoch, ktoré 

sa uvoľňujú v 12 BJ s. č. 47 a to po p. Kubíkovi (1 – izbový) a p. Mrázikovi (3-

izbový). Mgr. Tomčík poslancom predložil žiadosti, ktoré spĺňajú podmienky 

na pridelenie obecných nájomných bytov. 
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                OZ schvaľuje tajným hlasovaním pridelenie 1 - izbového obecného nájomného 

bytu č. v 12 bytovom dome s. č. 47 po Petrovi Kubíkovi, pani Alexandre 

Milanovej, Svätý Kríž  136 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík  

                Hlasovanie: Za: Alexandra Milanová 3        Proti: 0                 Zdržal sa:  0 

          Lukáš Ovšiak 2 

                18.38 hod. 

 

                OZ schvaľuje tajným hlasovaním pridelenie 3 - izbového obecného nájomného 

bytu č. v 12 bytovom dome s. č. 47 po Petrovi Mrázikovi p. Lukášovi 

Ovšiakovi, Svätý Kríž 106. 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: Lukáš Ovšiak 4                   Proti: 0                 Zdržal sa:  0 

         Alexandra Milanová 1 

                18.40 hod. 

 

 

k bodu 15: Rôzne. Zamestnanec obce Mgr. Pavol Tomčík informoval o žiadosti 

nájomníkov v obecných nájomných bytoch p. Kolosovej a Ing. Nickelovej. 

Pani Kolosová nájomníčka v BD s. č. 17 požiadala o výmenu okien 

a vchodových dverí v jej byte, pretože pôvodný stav je nevyhovujúci. Výmenu 

by realizovala na vlastné náklady, ale s podmienkou, že farba z vonkajšej 

strany okien na bytovom dome by bola zlatý dub. Pán Mgr. Tomčík 

informoval, že jej navrhol, aby si dala odtieň zlatý dub z vnútornej strany 

a z vonkajšej strany, aby okná ostali biele, aby ladili s ostatnými na bytovom 

dome, s čím pani Kolosová nesúhlasila. Poslanci nesúhlasili s iným odtieňom 

vymenených okien nakoľko by nebolo vhodné, aby boli na bytovom dome 

rôzne farby okien. Ostatní nájomníci by tiež mohli požiadať o výmenu okien 

na vlastné náklady a každý by to podmienil inou farbou, čo by nebolo vhodné. 

Starosta dal následne hlasovať o žiadosti pani Kolosovej. Poslanci nesúhlasili 

so žiadosťou p. Kolosovej o výmenu okien iného odtieňa  nakoľko je vhodné 

zachovať jednotný vzhľad bytového domu.  

 

                OZ neschvaľuje žiadosť nájomníčka BD s. č. 17 p. Jany Kolosovej, Svätý Kríž 

17 o výmenu okien a dverí na vlastné náklady s tým, že vonkajšia strana okien 

bude v odtieni zlatý dub 

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie:  

                Za: 0        

                Proti: 4 – Ing. Fronko, Ing. Nickelová, Repová, Mgr. Tomčík                   

                Zdržal sa:  1 - Matejka 

 

                18.45 hod. 
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                     Ing. Nickelová, ako nájomníčka v bytovom dome s. č. 193 požiadala  

o odstránenie zárubní a vchodových dverí, výmenou za nové bezpečnejšie, 

nakoľko pôvodné dvere nie sú podľa nej dobre uložené a nedávajú jej možnosť 

súkromia a v zime prepúšťajú chlad. Tieto úpravy sa zaväzuje vykonať na 

vlastné náklady a vynaložené prostriedky na tieto úpravy nebude žiadať 

vyplatiť od obce ani pri skončení nájmu. 

                

                OZ schvaľuje žiadosť nájomníčky bytu v  BD s. č. 193 Ing. Zuzany Nickelovej, 

Svätý Kríž 193 o výmenu vchodových bezpečnostných dverí  v BD s. č. 193 na 

vlastné náklady bez náhrady nákladov od obce ani pri skončení nájmu  

 

                Prítomní: 5                                 Neprítomní: 2 – Španko, Ing. Tomčík 

                Hlasovanie: Za: 5                                   Proti: 0                  Zdržal sa:  0 

 

                18.49 hod. 

 

k bodu 16: Záver. Na záver starosta poďakoval prítomným za podnetné návrhy a aktívnu 

účasť na zasadaní a následne ukončil zasadanie OZ. 

 

                Ukončené o 19.07 hod. 

 

Zapísala 30.08.2016 
Mgr. Zuzana Tomčíková 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Tibor Fronko                                  ....................................... 

Jana Repová                                           ....................................... 
  

 

 

 
                                                                               Vladimír Feketík 

                                                                                     starosta 


